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Vragen: 
 

5 februari kreeg ik antwoord op mijn vragen over de regiodeal en vandaag 14 maart was ik in Raalte 
bij een bijeenkomst van Regio Zwolle, maar omdat ik de antwoorden niet toereikend vind en ik in die 
tussentijd geen andere informatie heb gekregen van het college, stel ik aanvullende vragen, waarbij ik 
erop aandring om inhoudelijker te reageren. 

1. Wat is er al gebeurd, welke acties heeft college zelf of in DUN verband of samen met het 
bedrijfsleven (bijv BVN) ondernomen om projecten onder de regiodeal te laten vallen, ook in 
verband met de eerdere opgestelde notitie regiovisie Zwolle? 

Antwoord: 
Er is direct na de bekendmaking van het kabinetsbesluit gestart met het proces om te 
komen tot een DUN aanvraag1. In deze 1e ronde dienen we een gezamenlijke (DUN) 
aanvraag in. Dat ligt in het verlengde van hetgeen we als DUN gemeenten ook 
gezamenlijk hebben ingebracht in 2023 voor de Propositie Regio Deal Regio Zwolle. We 
hebben daarbij gezamenlijk gekozen voor de programmalijn Vitale kernen en gezonde 
buurten omdat we daarmee kunnen aansluiten bij reeds lopende projecten en 
initiatieven. Dit laatste niet enkel wegens inhoudelijke redenen maar uiteraard ook 
financieel: zoveel mogelijk aansluiting zoeken bij bestaande budgetten. 

2. Welke stappen gaan er door het college nog gezet worden tot de definitieve indiening van 
projecten door regio Zwolle voltooid zijn? 

Antwoord:  
We bevinden ons momenteel in een zgn. snelkookpanproces voor indiening van een 
aanvraag in de 1e ronde. Ambtelijk wordt hieraan in DUN verband gewerkt, maar ook de 
relevante partners van Regio Zwolle en van Flevoland zijn goed aangehaakt. 

 

3. Aan welke projecten denkt het college die voor ons gebied kans van slagen hebben? 

Antwoord  
Zoals eerder aangegeven: in deze 1e ronde dienen we een DUN aanvraag in binnen de 
programmalijn Vitale kernen en gezonde buurten. Centraal staat de Brede Welvaart2 + 
de Omgevingsvisies. Alles in het belang van onze inwoners. We ontwerpen momenteel 
een programma dat raakt aan onze filosofie van een gebiedsgerichte en wijkgerichte 
aanpak, waarbij bewonersinitiatieven van groot belang zijn. Ook fundamenteel is dat 
projecten aansluiten bij onze bestaande opgaven. Daarbij valt bijvoorbeeld te denken 
aan het realiseren van een toekomstbestendig voorzieningenniveau (waaronder 
buurt/wijk gebouwen), aan het Vlie of aan Blue Zone (Ens). In het totaal programma 
zoeken we ook de samenwerking met onder meer politie, zorginstellingen, 
wijkplatforms, GGD, Windesheim e.d.  



 
Vorenstaande alles onder voorbehoud. Er wordt namelijk op 25 april vanuit het Regio 
Bureau een bijeenkomst georganiseerd waar we onze DUN aanvraag gaan presenteren. 
Met als doel het verrijken van de voorstellen van diverse initiatiefnemers en waar 
mogelijk ook ontdekken van cross-overs met andere projecten.  
 
Resumerend:  
Het proces tot de aanvraag is volop gaande waardoor we op dit moment ook nog geen 
verdere scherpte kunnen geven. We hopen op 20 mei a.s. meer details te kunnen 
presenteren! 

U geeft aan dat via de klankbordgroepen de raden geïnformeerd worden, maar dat is maar ten dele 
(en vooral op het proces gericht, mijn vraag is hoe informeert u de raad om ze mee te krijgen en 
enthousiast te houden voor regio Zwolle, zoals u ook bij de toekenning van de gelden is gevraagd en 
ook voordat we misschien gevraagd worden om extra geld voor cofinanciering beschikbaar te stellen. 
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